
PS 10 juli 2019  

De fractie van de VVD heeft de volgende aanvullende vraag ingediend:  
 
Overweegt het college van GS te onderzoeken of onderzoekt zij wat de juridische mogelijkheden 
kunnen zijn tot het eventueel besluiten de vergunning in te trekken, de vergunning te schorsen of het 
voornemen te uiten tot het intrekken van de vergunning van de biogascentrale? 
 


